

Weekly Agenda (7) 27/10/2024 to 31/10/2024

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- إجازة منتصف الفصل الدراسي الأول تبدأ من يوم الأحد القادم 20 أكتوبر حتى الخميس، 24 أكتوبر، ويستأنف الدوام يوم الأحد، 27 أكتوبر بإذن الله.
- يوم الاثنين، 28 أكتوبر سيكون مخصصاً لدعم مرضى السرطان، لذلك يُسمح بارتداء اللون الوردي كنوع من الدعم، وسيكون هناك بيع داخل الصفوف ([رسالة Think Pink](#)).
- يرجى مراجعة [قواعد اللباس المدرسي للطالبات في المناسبات المدرسية](#).
- على جميع طلاب الصف الأول الابتدائي إجراء الفحص الطبي الشامل. نموذج تقرير الصحة للمدرسة [مرفق هنا](#). يرجى اصطحاب طفلك إلى المركز الصحي أو العيادة الخاصة مع هذا النموذج وبطاقة التطعيم، ثم إعادة النموذج إلى المعلمة المساعدة في أسرع وقت ممكن.
- Mid-Semester break begins on Sunday, 20th of October until Thursday, 24th of October. We come back to school on Sunday, the 27th of October.
- Monday 28th will be dedicated to supporting cancer patients; students can wear pink to show their support. A bake sale will be held inside the classrooms ([Think Pink Letter](#)).
- Please review the [Girls' Dress Code for School Events](#).
- All Gr1 students should have a medical checkup. The form for the Health Report is [attached here](#). Please take your child to the health centre or private clinic along with this form and vaccination card. Then, return the completed form to the assistant teacher as soon as possible.

Weekly Plans **الخطط الأسبوعية**

27/10/2024 to 31/10/2024	
Grade (1) Boys	Grade (1) Girls
Grade (2) Boys	Grade (2) Girls
Grade (3) Boys	Grade (3) Girls
Grade (4) Boys	Grade (4) Girls

[End of Agenda]